
ТЕМИТЕ В МЕДИИТЕ - 03.11.2022 15:41 
Изготвил Васил ЧОБАНОВ- пресслужба БТПП 

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Бе договорено организирането на изложение-базар на водещи сирийски стоки през следващата година в София
Делегация от предприемачи от Сирия, ръководена от Набил Тумех, член на парламента на Сирия, посети
Българската търговско-промишлена палата и разговаря с председателя Цветан Симеонов. В срещата взеха
участие Анастас Терзобалиев, изпълнителен директор на "Международна компания за развитие на тури... 

Програмите за финансиране на бизнеса в началото на новия програмен период, човешките ресурси в компаниите
и наставничеството между различните поколения бяха акцентите в срещата, организирана от Българо-румънска
търговско-промишлена палата и фирми от региона. Представители на Дирекция "Регионална служба по заетостта"
представиха програмите, проектите и мерките за заетост през 2022 година, както и и... 

Бе договорено организирането на изложба - базар на традиционни кувейтски стоки в началото на 2023г. Н.Пр.
Гази Хамед Алфадли, посланик на Държавата Кувейт в България, посети Българската търговско-промишлена
палата и разговаря с председателя Цветан Симеонов. Посланикът изложи своите приоритети през настоящия
мандат, като основният е да се повиши стокообменът между двете страни. Акцентирано бе и н... 

Посолството на Кувейт съвместно с екипа на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) ще си
сътрудничат по организирането на изложба - базар в началото на следващата година на традиционни кувейтски
стоки. БТПП допълнително ще информира за точния период на провеждане на събитието. Тази инициатива е
обсъдена на среща на председателя на Палатата Цветан Симеонов с посланика на Кувейт Гази Хамед Ал... 

Гази Хамед Алфадли, посланик на Държавата Кувейт в България, посети Българската търговско-промишлена
палата (БТПП). Той разговаря с председателя Цветан Симеонов. Посланикът изложи своите приоритети през
настоящия мандат, като основният е да се повиши стокообменът между двете страни. Акцентира и върху
предстоящото отбелязване на шейсетата годишнина от установяването на дипломатически отношения меж... 

Заглавие: Посещение на сирийска делегация в БТПП
Дата: 03.11.2022 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Дискусия за човешките ресурси събра в Русе представители на бизнеса
Дата: 03.11.2022 14:22
Медия: Русе инфо

Заглавие: Новоназначеният посланик на Държавата Кувейт посети БТПП
Дата: 03.11.2022 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Изложба - базар на традиционни кувейтски стоки ще бъде организирана в началото на 2023 г.
Дата: 03.11.2022 13:54
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Кувейт иска сътрудничество с българския бизнес
Дата: 03.11.2022 14:42
Медия: Банкеръ

Заглавие: Бизнес контактите с Иран се разширяват
Дата: 02.11.2022 15:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.bcci.bg/news/19133
https://rousse.info/%D0%B4%D0%B8%D1%81%D0%BA%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D1%87%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%88%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80%D0%B5%D1%81%D1%83%D1%80%D1%81%D0%B8-%D1%81%D1%8A%D0%B1%D1%80%D0%B0-%D0%B2/
https://www.bcci.bg/news/19132
https://www.bta.bg/bg/news/economy/354362-izlozhba-bazar-na-traditsionni-kuveytski-stoki-shte-bade-organizirana-v-nachal
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/kuveit-iska-sutrudnichestvo-s-bulgarskiia-biznes
https://www.bcci.bg/news/19131


Предвижда се в рамките на Смесената комисия да се състои двустранен бизнес форум Н.Пр. Хашем Насири,
временно управляващ Посолството на Иран в София, посети БТПП и разговаря с председателя Цветан Симеонов.
На срещата бе дискутирано състоянието и развитието на двустранните търговско – икономически отношения. Бе
изтъкнато, че отношенията датират от 1897 година и през тази година се чества 125-та го... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Пари има, щом в сметката на АЕЦ-а и БЕХ има по 2 милиарда лв., настоя Делян ДобревЕнергийната комисия в
парламента удължи мярката за компенсации на бизнеса заради кризата. Схемата за помощи действа безупречно,
но само до края на годината, отчете шефът на комисията Делян Добрев. Енергийният министър Росен Христов
отчете пред депутатите, че мярката трябва да продължи, но разкри, че се правят авансо... 

Пазарът бе подкрепен от поредния спад на запасите от петрол в САЩЦените на петрола се повишиха в сряда,
дори когато други рискови активи поевтиняха след четвъртото за годината повишение на лихвените проценти от
страна на Федералния резерв. Пазарът бе подкрепен от поредния спад на запасите от петрол в САЩ, тъй като
рафинериите активизираха дейността си преди зимния отоплителен сезон. Петролният п... 

Ако Фед не сигнализира забавяне на темпото за облекчаване на паричната политика, може да се стигне до нови
пазарни сътресенияИнвеститорите на европейските фондови пазари отстъпиха и проявиха предпазливост в сряда
преди решението на Фед за лихвените проценти. В края на търговията EuroStoxx 50 загуби 0,79% до 3622,01
пункта. В Париж индексът Cac 40 спадна с 0,81% до 6276,88 пункта. Лондонският FTSE ... 

Вижте какво сочи международното проучване на Leadership SupportВлиянието на текущите глобални сътресения
като инфлацията, войната за таланти, "Голямото напускане" и нарушените вериги за доставки продължават да
бъдат сериозни предизвикателства за бизнеса у нас. Това сочат резултатите от третото международно проучване
на Leadership Support в партньорство с Германо-Българската индустриално-търговска... 

Задържането на служителите е все по-трудно, показва проучванеБългарският бизнес определя инфлацията,
наличността и уменията на работната сила като основни предизвикателства през 2022 г. Влиянието на текущите
глобални сътресения като инфлацията, войната за таланти, "голямото напускане" и нарушените вериги за
доставки, продължават да бъдат сериозни предизвикателства, а 49 на сто от компаниите опред... 

Заглавие: Енергийната комисия: Криза! Удължаваме компенсациите за бизнеса
Дата: 02.11.2022 16:26
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Цените на петрола печелят от ограниченото предлагане
Дата: 03.11.2022 10:28
Медия: Дивидент

Заглавие: Европейските инвеститори останаха предпазливи преди решението на Фед
Дата: 02.11.2022 19:44
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Тези са основните предизвикателства пред бизнеса у нас
Дата: 03.11.2022 15:03
Медия: Economy

Заглавие: Очакванията за по-високи заплати са проблем за фирмите
Дата: 02.11.2022 17:51
Медия: Pariteni

Заглавие: Недостигът на работна сила и инфлацията са основните предизвикателства пред българския бизнес
Дата: 02.11.2022 15:01
Медия: BGlobal

https://lupa.bg/news/energiynata-komisiya-kriza-udalzhavame-kompensaciite-za-biznesa_204502news.html
https://dividend.bg/svyat/cenite-na-petrola-pechelyat-ot-ogranichenoto-predlagane
https://www.investor.bg/a/538-pazari/363246-evropeyskite-investitori-ostanaha-predpazlivi-predi-reshenieto-na-fed
https://www.economy.bg/economy/view/52793/Tezi-sa-osnovnite-predizvikatelstva-pred-biznesa-u-nas
https://www.pariteni.bg/novini/rabota/ochakvaniiata-za-po-visoki-zaplati-sa-problem-za-firmite-244125
https://bglobal.bg/107358-%D0%9D%D0%B5%D0%B4%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%B3%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B0-%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B0-%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%B7%D0%B2%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81


За успешна работа в хибридна среда трябват и умения за хибридно ръководенеБългарският бизнес определя
инфлацията, наличността и уменията на работната сила като основни предизвикателства през 2022 г. Влиянието
на текущите глобални сътресения като инфлацията, войната за таланти, "голямото напускане" и нарушените вериги
за доставки, продължават да бъдат сериозни предизвикателства, а 49 на сто от ком... 

МФ съобщи, че е публикувана цялата документация за кандидатстване по грантовите схемиСъвсем скоро се
очаква България да получи първия транш от средствата по Плана за възстановяване и устойчивост. За това
свидетелства съобщение на Министерството на финансите (МФ), че е публикувана цялата документация за
кандидатстване по грантови схеми и ръководство за изпълнение на инвестиции. Съобщението на МФ бе... 

Една трета от българите не инвестират, сочи проучване на "Моите пари". То бе представено в традиционния форум
"Експо", който екипът на сайта за финансови съвети организира. Старши анализаторът Десислава Николова
обърна внимание, че едва около 5% от хората, които инвестират, се съветват с професионални консултанти.
Сериозен спад в годишната сума, отделена за инвестиции, отчитат в изследването си о... 

Ползите имат значителен превес над рисковете, които са управляемиВ тези турбулентни времена единствената
кауза, която доскоро обединяваше всички - присъединяването на България към Еврозоната, заплашва да се счупи
и да се превърне в поредната червена линия, която разделя обществото. Руши я партиен егоизъм, котерийни
амбиции, националистически пристрастия, финансови и корупционни интереси. Това даде... 

За 4 години от символичната първа копка на ЛЕОНИ България в Плевен, заводът е доставчик на кабелни системи
за големи автомобилни производители и развива мащабна мрежа от местни контрагенти. Компанията е сред най-
големите индустриални работодатели в Северна България. Управленската й стратегия включва устойчиви мерки
по разрастване и развитие на персонала, който нараства почти 15 пъти до сегашните о... 

Комисията за защита на конкуренцията е разрешила на "Арикома Груп Интернешънъл" АБ – Швеция да осъществи
концентрация посредством придобиване на самостоятелен контрол върху "Мусала Софт" АД – София и дъщерните
му дружества "Мусала Сървисиз" ЕООД, "Мусала Софт" ДООЕЛ, Северна Македония, "Мусала Софт Косово" ЛЛК,
Косово и "Мусала Софт" ЛЛК, Египет. Българската фирма е специализирана в извършване на ... 

През 2022г. MBL проведе проучване сред 100 компании в София, наематели на общо над 300 000 кв.м. офис

Заглавие: Първите европари от Плана за възстановяване изглежда са съвсем близо
Дата: 03.11.2022 14:27
Медия: Дивидент

Заглавие: Една трета от българите не инвестират, сочи проучване на "Моите пари"
Дата: 03.11.2022 14:07
Медия: Novini.site

Заглавие: България в Еврозоната след една година – Хърватия показа, че може
Дата: 03.11.2022 13:59
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: 4 години след първата копка: плевенският завод на ЛЕОНИ със служители от цялата област
Дата: 03.11.2022 14:57
Медия: Плевен За Плевен

Заглавие: Чехи купуват ИТ фирмата "Мусала Софт"
Дата: 03.11.2022 13:03
Медия: Банкеръ

Заглавие: Проучване: Бъдещето е в хибридния модел на работа
Дата: 03.11.2022 12:09
Медия: Economynews

https://dividend.bg/finansi/parvite-evropari-ot-plana-za-vazstanovyavane-sa-savsem-blizo
https://novini.site/edna-treta-ot-balgarite-ne-investirat-sochi-prouchvane-na-moite-pari/
https://business.dir.bg/ikonomika/balgariya-v-evrozonata-sled-edna-godina-harvatiya-pokaza-che-mozhe
https://plevenzapleven.bg/blog/2022/11/03/4-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BF%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-286483/
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/chehi-kupuvat-it-firmata-musala-soft
http://www.economynews.bg/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%83%D1%87%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5%D1%89%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%B5-%D0%B2-%D1%85%D0%B8%D0%B1%D1%80%D0%B8%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BC%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0-news105886.html


площи и близо 35 500 човека персонал. Списъкът включва компании от различни индустрии. 78% от които с
международен произход и с най-много представители (42%) от IT сферата, сектора на професионалите услуги
(12%) и аутсорсинга (9%). Резултатите от проучването показват, че въпреки всички предизвика... 

Юридически лица с нестопанска цел за общественополезна дейност могат да подават предложения за включване
в състава на Комитета за наблюдение на Програма "Развитие на регионите" 2021-2027 г., съобщиха от
пресцентъра на МРРБ. Публичната покана на Управляващия орган на програмата в Министерството на
регионалното развитие и благоустройството е към организации, работещи в сферата на защита на основните... 

Паметна плоча на къщата, в която е живял юристът и филантроп проф. Константин Кацаров откриха днес на ул.
"Любен Каравелов" в столицата посланикът на Швейцария у нас Раймунд Фурер и кметът на район "Средец"
Трайчо Трайков, съобщава кметът в профила си в социалната мрежа. "Проф. Константин Кацаров е още един
забележителен българин - пламенен патриот, блестящ юрист и безкористен дарител - тикнат зад... 

От технологична гледна точка банките сериозно изостават, смята оперативният директор на iuvoФинансови
експерти, инвеститори и бизнес анализатори ще представят своето професионално и експертно виждане относно
промените в макроикономическата среда през 2022 г. по време на новото 11-о издание на Investor Finance Forum.
Най-голямото събитие на финансовата и инвестиционна общност в региона, което иконо... 

Междусистемната газова връзка Гърция-България с капацитет за пренос 3 милиарда кубични метра на година в
бъдеще може да пренася водород, смесен с природен газ. Това е заявила в Лондон Теодора Георгиева,
изпълнителен директор от българска страна на компанията оператор на проекта ICGB, пред компанията за
анализи ICIS, предава БТА. "В зависимост от количеството водород, което трябва да се инжектира, ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Американската търговска камара (АТК) в България, СУ "Свети Климент Охридски" и НБУ стартираха съвместна
инициатива, която комбинира бизнес опита на водещи HR-професионалисти, които работят в компании-членове в
една от водещите бизнес-организации, каквато е АТК, и академичния подход. По темата за образованието и
човешкия капитал пред Радио София разказаха доц. д-р Боряна Богданова, заместник-декан ... 

Заглавие: Набират юридически лица с нестопанска цел в състава на Комитета за наблюдение на Програма
"Развитие на регионите" 2021-2027 г.
Дата: 03.11.2022 11:12
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Паметна плоча на юриста и филантроп проф. Константин Кацаров бе открита днес в столицата
Дата: 03.11.2022 14:03
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Б. Казанджиев: Да предвидят какво клиентите ще искат след кризата ще е ключово за финансовите
компании
Дата: 03.11.2022 14:44
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Водород, смесен с природен газ, може да тече по газовата връзка с Гърция
Дата: 03.11.2022 15:20
Медия: Profit

Заглавие: Как бизнесът взаимодейства с академичното образование
Дата: 02.11.2022 16:38
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Преведени са 1,4 млн. лева за развитието на рибарската инфраструктура, туризъм и наука
Дата: 03.11.2022 14:49
Медия: АГРО.БГ

https://vestnikstroitel.bg/news/287974_%D0%BD%D0%B0%D0%B1%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82-%D1%8E%D1%80%D0%B8%D0%B4%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BB%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D1%81-%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/354340-pametna-plocha-na-yurista-i-filantrop-prof-konstantin-katsarov-be-otkrita-dnes-
https://www.investor.bg/a/538-pazari/363314-b-kazandzhiev-da-predvidyat-kakvo-klientite-shte-iskat-sled-krizata-shte-e-klyuchovo-za-finansovite-kompanii
https://profit.bg/balgariya/vodorod-smesen-s-priroden-gaz-mozhe-da-teche-po-gazovata-vrazka-s-gartsiya/
https://bnr.bg/post/101730330/kak-biznesat-vzaimodeistva-s-akademichnoto-obrazovanie
https://agro.bg/novini/investitsii/prevedeni-sa-14-mln-leva-za-razvitieto-na-ribarskata-infrastruktura-turizam-i-nauka/


Държавен фонд "Земеделие" – Разплащателна агенция (ДФЗ – РА) изплати 1,4 млн. лв. (1 339 164 лв.) на седем
бенефициери по Програмата за морско дело и рибарство (ПМДР 2014-2020). От тях пет проекта се изпълняват по
публичните мерки на програмата, а останалите са на частни кандидати, чиито инвестиции са включени в
стратегиите на две от Местните инициативни рибарски групи (МИРГ). Най-много средства,... 

През пролетта на 2022 г. основателят на Motion Software Христо Пеев е на купон в дома на приятел. Наближава
време за срещата му в Zoom с Дарън Оберст, изпълнителен директор на американската софтуерна компания
Exadel. Пеев взeма лаптопа и слушалките и се качва на тавана, за да избяга от музиката. Тогава се вижда за първи
път с Оберст. Американецът го търси за съвет как Exadel да стъпи на българския... 

Паметна плоча на къщата, в която е живял юристът и филантроп проф. Константин Кацаров откриха днес на ул.
"Любен Каравелов" в столицата посланикът на Швейцария у нас Раймунд Фурер и кметът на район "Средец"
Трайчо Трайков, съобщава кметът в профила си в социалната мрежа."Проф. Константин Кацаров е още един
забележителен българин - пламенен патриот, блестящ юрист и безкористен дарител - тикнат зад ... 

Основните причини повечето българи да не инвестират е осъзнатата липса на познания и нежеланието да се
поемат рискове Една трета от българите не инвестират по различни причини, а тези, които го правят, често
ползват съвети за целта в специализирани групи в социалните мрежи. Това показва проучване на "Моите пари"
сред 400 потребители на сайта. То бе представено на традиционната конференция "Експо ... 

Посолството на Кувейт съвместно с екипа на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) ще си
сътрудничат по организирането на изложба – базар в началото на следващата година на традиционни кувейтски
стоки. Тази инициатива е обсъдена на среща на председателя на Палатата Цветан Симеонов с посланика на
Кувейт Гази Хамед Алфадли, съобщиха от БТПП. Организирането на изложбата е в рамките на предстоя... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

16% от автомобилните концерни в Германия вече са намалили производството, а 17 на сто от тях дори обмислят
да преместят дейността си извън странатаВисоките цени на електроенергията в Германия все по-силно притискат
компаниите в страната, а помрачените бизнес перспективи вещаят една тежка зима и трудна 2023 г.,
предупреждава в ново проучване Германската индустриално-търговска камара (DIHK), цитиран... 

Заглавие: Местен шеф за дигитални номади
Дата: 03.11.2022 14:03
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Паметна плоча на юриста и филантроп проф. Константин Кацаров бе открита днес в столицата
Дата: 03.11.2022 14:03
Медия: Утро Русе

Заглавие: Почти 10% от българите ползват инвестиционни съвети от социалните мрежи
Дата: 03.11.2022 15:03
Медия: Инсмаркет

Заглавие: Кувейт с интерес към български фирми за обработка на селскостопанска продукция
Дата: 03.11.2022 15:08
Медия: Агро Пловдив

Заглавие: Германия я очаква не само тежка зима, но и трудна 2023 г., смята местната търговска камара
Дата: 02.11.2022 11:24
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: ЕК одобри стратегическите планове по ОСП на Хърватия, Словения и Швеция
Дата: 03.11.2022 14:45
Медия: Agri.BG

https://forbesbulgaria.com/2022/11/03/%D0%BC%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BD-%D1%88%D0%B5%D1%84-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D0%B4%D0%B8/
https://utroruse.com/article/868024/
http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9F%D0%BE%D1%87%D1%82%D0%B8-10-%D0%BE%D1%82-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B7%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B8_l.a_at.1_i.475911.html
http://agroplovdiv.bg/85011/%D0%BA%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%B9%D1%82-%D1%81-%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B5%D1%81-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8/
https://www.investor.bg/a/444-novini/363182-germaniya-ya-ochakva-ne-samo-tezhka-zima-no-i-trudna-2023-g-smyata-mestnata-targovska-kamara
https://agri.bg/novini/ek-odobri-strategicheskite-planove-po-osp-na-khrvatiya-sloveniya-i-shvetsiya


Вижте какво ще финансират трите страни-членки на ЕС до 2027 г.Новата Обща селскостопанска политика (ОСП),
която трябва да започне на 1 януари 2023 г., ще оформи прехода към устойчив, издръжлив и модерен европейски
селскостопански сектор. Поне такава е идеята на Комисията. Съгласно реформираната политика финансирането
ще бъде по-справедливо разпределено между стопанствата, като ще се наблегне на ма... 

Те са разкрили над 15 000 работни места в БългарияПреките инвестиции от Франция възлизат на 1,028 млрд.
евро, а френските фирми, които развиват бизнес в България са над 200. Това стана ясно по време на среща във
формат "закуска с инвеститори", която министърът на икономиката и индустрията Никола Стоянов проведе с
представители на френския бизнес у нас. "Френски компании са разкрили над 15 000 рабо... 

12,2 тона злато за 740 милиона долара изнася годишно от България канадската компания "Дънди Прешъс". Това
не е някаква измислица, а са официалните данни от държавните институции, или поне тези, които "Дънди"
декларира от двете кариери, които ползва на концесия. За тези количества, които добива, изнася и продава,
"Дънди Прешъс" плаща концесионна такса на държавата. Тя е в размер на 26 милиона лева ... 

Необходими са няколко малки важни стъпки, които биха променили образованието ни или това са сериозните
задачи пред един бъдещ министър на образованието и науката, за да излезем по нова образователна писта,
заявява Диян Стаматов - председател на Съюза на работодателите в системата на народната просвета в
Република България (СРСНПБ). Той е и директор на 119-то Средно училище "Акад. Михаил Арнаудов" ... 

Хърватия възнамерява да влезе в Шенгенското пространство, както и след по-малко от 60 дни да стане член на
еврозоната, написа в Туитър премиерът Андрей Пленкович, цитиран от хърватските медии. "Така ще завършат
големите реформаторски процеси и ще бъдат постигнати стратегическите ни цели, което е крайно важно за новите
инвестиции и по-нататъшното развитие на икономиката", пише той. Хърватия скоро щ... 

Заглавие: 200 френски фирми са инвестирали над 1 млрд. евро у нас
Дата: 03.11.2022 14:03
Медия: Economy

Заглавие: ГРАБЕЖЪТ на века: "Дънди" ощети България с 30 милиарда! Петима министри готови за затвора
(СНИМКИ)
Дата: 03.11.2022 13:34
Медия: Народ

Заглавие: Задачите пред един бъдещ образователен министър очертава председателят на организацията на
училищните директори Диян Стаматов
Дата: 03.11.2022 11:22
Медия: Утро Русе

Заглавие: Пленкович: Хърватия скоро ще стане една от 15-те страни членки едновременно на ЕС, НАТО,
еврозоната и Шенген
Дата: 03.11.2022 15:15
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.economy.bg/business/view/52791/200-frenski-firmi-sa-investirali-nad-1-mlrd-evro-u-nas
https://narod.bg/2022/11/03/%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%B5%D0%B6%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%B5%D0%BA%D0%B0-%D0%B4%D1%8A%D0%BD%D0%B4%D0%B8-%D0%BE%D1%89%D0%B5%D1%82%D0%B8-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0/
https://utroruse.com/article/867916/
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/354371-plenkovich-harvatiya-skoro-shte-stane-edna-ot-15-te-strani-chlenki-ednovremenno

